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Onsdag den  28. november  2018 kl. 18.30 a fholdtes ordinaer  genera lforsamling i A/B Nja l i Kulturhuset , Islands

Brygge med f0lgende:

Dagsorden:

1. Valgafdir igent  og referen t .

2. Bestyrelsens beretn ing.

3. Or ien ter ing om voldgift ssag mod Tegnestuen  P lan  1 A/S og Enemasrke & Petersen  A/S.

4. Forelaaggelse a f a rsrappor t  2017/18 og eventuel revisionsberetn ing samt  godkendelse a f a rsrappor ten .

a) Bestyrelsen  har  indhentet  en  va luarvurder ing og foresla r  pa  baggrund heraf, usendret  andelskrone pa  kr .

13.000 pr . m2.

5. Forelaeggelse a f dr ift s- og likviditet sbudget  t il godkendelse.

a) Bestyrelsen  indst iller  uaendret  boligafgift  pa  kr . 53,82 pr . m2 pr . md.

6. Forslag.

7. Bemyndigelset il laneomlaegning.

Bestyrelsen  anmoder  genera lforsamlingen  om a t  fa  en  generel fu ldmagt  t il i samrad med foren ingens

radgivere a t  omlasgge foren ingens eksisterende og sidste lan  med ren teswap. Bemyndigelsen  ska l sikre, a t

det  ikke vil vaere n0dvendigt  a t  gennemf0re ekst raordinssr  genera lforsamling for  a t  kunne omlaegge lanet  i

det  kommende a r .

8. Or ien ter ing om facade- og vinduesprojektet .

9. Or ien ter ing om a ltanprojektet .

10. Valg a f bestyrelsen .

- Formand Conni Madsen  er  pa  va lg for  1 a r  - modtager  genva lg.

- Bestyrelsesmedlem Met te Belling Skov er  pa  va lg for  2 a r  - modtager  genva lg.

- Bestyrdsesmedlem J esper  Buhl J ensen  er  pa  va lg for  2 a r  - modtager  ikke genva lg.

- Bestyrelsesmedlem Nicola i F jellerad er  pa  va lg for  2 a r  - modtager  ikke genva lg.

- Bestyrelsesmedlem Ronnie F ibask Hansen  er  ikke pa  va lg.

- Bestyrelsesmedlem Peter  Munch S0rensen  er  ikke pa  va lg.

- Bestyrelsesmedlem Bent  Ot tosen  er  ikke pa  va lg.

- Valg a f 1. og 2. suppleant  for  1 a r

11. Eventuelt  - forslag under  det te punkt  Ran  ikke sset tes t il a fstemning.
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Formand Conn! Madsen  besd pa  bestyrelsens vegne velkommen t il foren ingens ordinsere genera lforsamling 2018.

Conni Madsen  takkede for  det  store fremm0de og prsesen terede bestyrelsen , Met te Belling Skov, Peter  Munch

S0rensen , Bent  Ot tosen , Ronnie F ibaek Hansen , Nicola i F jellerad og J esper  Buhl J ensen . St ine Thest rup Olsen  var

i l0bet  a f a ret  udt radt  a f bestyrelsen , og suppleant  J esper  Buhl J ensen  indt radt .

Derudover  prsesen terede formanden  a ftenens gsster ; regist reret  revisor , CMA Th0ger  Rude Andersen , Thomas

Worsaae Lyng, Administ ra t ion  Danmark samt  advokat  Henr ik Qwist , Qwist  & Braemer  Advokater .

Ad 1 - Valg a f dir igen t  og referen t

Conni Madsen  foreslog advokat  Henr ik Qwist  som dir igent .

Advokat  Henr ik Qwist  blev va lgt  som dir igent . Dir igenten  konsta terede, a t  genera lforsamlingen  var  lovligt

indvarslet  i henhold t il foren ingens vedtsegter , jf. § 23. Ingen  fra  forsamlingen  havde pa  opfordr ing indvendinger

mod genera lforsamlingens lovlighed.

Dir igenten  konsta terede, a tud a fforen ingens243stemmeberet t igede medlemmervar l22 reprsesen teret , hera f

53 ved fu ldmagt . Genera lforsamlingen  var  sa ledes beslu tn ingsdygt ig t il behandling a f samt lige

genera lforsamlingens dagsordenspunkter .

Advokat  Henr ik Qwist  blev t illige va lgt  som referen t . Referen ten  praeciserede, a t  refera tet  som ssdvanlig vil blive

udarbejdet  som beslu tn ingsrefera t  med gengivelse a f a ftenens beslu tn inger .

Ad 2 - Bestyrelsens beretn ing

Formand Conni Madsen  a flagde bestyrelsens beretn ing for  forsamlingen . Bestyrelsens beretn ing er  vedhsftet

naervasrende refera t  som bitag 1.

Fra  beretn ingen  ska l specielt  fremhsves:

Bestyrelsen  har  i det  for l0bne a r  haft  r igt igt  t ravlt . Ud over  de mange sasdvanlige opgaver  har

bestyrelsen  plan lagt  gennemf0relsen  a f en  sta r  byggesag, vindues- og facadeprojektet  samt  et  sta r t

a ltanprojekt .

Siden  foren ingens ordinasre genera lforsamling 2017 har  foren ingens medlemmer  vasret  samlet  t il

2 or ien ter ingsm0der  i fora ret  2018 am a ltaner , en  a rbejdsweekend og endelig den  meget

velbes0gte ekst raordinaere genera lforsamling den  13. jun i 2018, hvor  det  blev beslu t tet  a t

gennemf0re den  store byggesag med udskiftn ing a f vinduer  samt  renover ing a f facader , bade i

garden  og mod gaden . Derudover  blev bestyrelsens a ltanprojekt  vedtaget . Op t il og pa

genera lforsamlingen  blev projekterne diskuteret  pa  demokra t isk vis. Bestyrelsen  er taknemmelige
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for , a t  renover ingsprojektet  blev vedtaget  med 171 stemmer  for  og kun  fa  imod, ligesom

altanprojektet  blev vedtaget  med sta r t  fler ta l. Bestyrelsen  er  glade for , a t  der  sa ledes blev sikret  en

faelles kurs for  ejendommens for t sa t te vedligeholdelse i a rene fremover .

Foren ingens andelsvaardi fast saet tes nu  efter  en  va luarvurder ing, og va luarvurder ingen  er  i a r  steget

med 7.000.000 kr . t il 457.500.000 kr . Bestyrelsen  foresla r  usendret  andelskrone pa  13.000 og

sa ledes en  reserve pa  godt  62.000.000 kr . i egenkapita len . Denne store buffer  for  a t  sikre en

konstan t  posit iv udvikling a f andelskronen , og fordi foren ingen  sta r  foran  en  sta r  lanefinansieret

byggesag, en  a fg0rdse i voldgift ssagen , samt  endelig er  en  va luarvurder ing f0lsom over  for

ren teudsving.

I a r  er  der  i foren ingen  solgt  24 lejligheder  plus en  ha lvpar t soverdragelse. Foren ingens in terns

venteliste og muligheden  for  a t  sammenlasgge lejligheder  fungerer . 4 a f sa lgene er  sket  t il familier ,

der  har  behov for  mere plads, herunder  2 t il sammenlaegninger . Foren ingens medlemmer  pa  den

in terne venteliste fa r  nu  t ilsendt  sa lgsopslagene pa  mail. Foren ingens eksterne venteliste fungerer

ligeledes og sikrer , a t  der  i handler  i A/B Nja l ikke bliver  beta lt  penge under  bordet .

A/B Nja l er  en  super tanker  pa  andelsomradet  med 300 lejligheder  og 500 beboere. Bestyrelsen  har

stor  opmaerksomhed pa  foren ingens 0konomi og lan  for  a t  sikre en  solid 0konomi. Det  er  vigt igt , a t

0konomien  ikke holdes sammen afsa lgsindtaegter . Pa  grund a f den  gode 0konomi kan  foren ingen

gennemf0re et  renover ingsprojekt  t il 45.000.000 kr ., uden  a t  det te vil pavirke hverken  boligafgiften

eller  andelsvasrdien . Heller  ikke i a r  foresla r  bestyrelsen  en  st ign ing i boligafgiften .

Projektet  med istandsast telse a fforen ingens t rappeopgange er  fserdigt , og bestyrelsen  oplever , a t

a lle er  glade for  a rbejdet . Det  er  vigt igt , a t  de psene opgange holdes vedlige. Pa  a rbejdsweekenden

blev t rapperne gjor t  rene, f0r  maler  kom pa , og her  sparede foren ingen  65.000 kr ., ligesom der  blev

skiftet  ba t ter ier  i r0ga la rmerne, og opslagstavlerne blev malet  op. Der  er  indf0r t  et  flyt tegebyr  pa

2.000 kr . has bade saelger  og k0ber . Bel0bende anvendes t il udbedr ing a f smarepara t ioner  a f

opgangene, men beta ling a f gebyr  betyder  ikke, a t  fra - og t ilflyt tere ikke har  ansvar  for  de skader ,

beboernes flytn inger  paf0rer  pa  opgangene.

Den ar lige a rbejdsweekend har  meget  sta r  betydning savel a rbejdsmcessigt  som socia lt . Der  blev i

a r lagt680arbejdst imer .811ejlighederdeltog, hvilketsvarer t il ca . 33%.Arbejdsweekenden  betyder

en  samlet  besparelse for  foren ingen  pa  250.000-300.000 kr . a r ligt . Derudover  var  der  i a r  mulighed

for  a t  se pr0vevinduerne og have socia lt  samvasr .

Bestyrelsen  oplever  generelt  flere og flere komplicerede sager , som tager  t id, og hvor  det  ofte er

n0dvendigt  med advokath jaslp. I a r  har  der  vasret  ret ssag vedr0rende vandskade i kselder , en

eksklusion , fjernelse a f basrende vaegge, hvor  overbos gu lve er  sunket , u lovligt  ophold i d0dsbo mv.

Her t il kommer  sager , hvor  andelshavere har  gennemf0r t  byggesager  uden  n0dvendig

bygget illadelse.
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Conni Madsen  fremhasvede pa  bestyrelsens vegne J an  Meincke for  det  store a rbejde, han  g0r  for

foren ingen . Uden  ham og hans folk var  foren ingen  ilde stedt . Bestyrelsens samarbejde med J esper

Krog, Gaihede A/S er  sta r tet  r igt igt  godt , og bestyrelsen  er  glade for  det te samarbejde, som meget

snar t  munder  ud i begyndelsen  pa  den  store renover ingssag.

Til slu t  t akkede Conni Madsen  pa  foren ingens egne vegne den  0vr ige bestyrelse for  konstan t  a t

a rbejde for , hvad der  er  t il gavn  for  hele huset . Der  har  vseret  r igt ig mange m0der  i a ret , og a lle

bestyrelsesmedlemmer  har  taget  ansvaret  pa  sig. Der  er  blevet  ydet  et  ua lmindeligt  godt  stykke

arbejde. Endelig takkede Conni sser ligt  Nicola i F jellerad og J esper  Buhl J ensen , som af hensyn  t il

familie og a rbejde desvasr re er  n0dt  t il a t  t rasde ud a f bestyrelsen .

Dir igenten  konsta terede, a t  bestyrelsens beretn ing 2017/2018 var  taget  t il efter retn ing a f genera lforsamlingen

med meget  store klapsa lver .

Ad 3 - Or ien ter ing om voldgift ssag mod Tegnestuen  P lan  1 A/S og Enemaerke & Petersen  A/S

Advokat  Henr ik Qwist  redegjorde for  foren ingens voldgift ssag mod Tegnestuen  P lan  1 A/S og Enemserke og

Petersen  A/S under  henvisn ing t il det  med indka ldelsen  fremsendte bilag om voldgift ssagen .

Advokat  Henr ik Qwist  redegjorde for , a t  voldgift ssagen  a fslu t tes i 2019. Hovedforhandling i Voldgift snasvnet  er

berammet  t il den  8. og 9. apr il 2019. Der  a rbejdes pa  a t  finde a lterna t iv udbedr ingsmodel, som blev dr0ftet  under

den  faslles besigt igelse a f loft sloka lerne i sommer . P ilotprojekt  herom er  igangsa t , og efter  a fta lerne vil der

foreligge en  naermere beskr ivelse hera f i december , som herefter  vil kunne danne grundlag for  indhentelse a f

pr iser  for  udbedr ing og sa ledes, a t  det  Ran  forelaegges sk0nsmsendene i god t id inden  hovedforhandlingens

gennemf0relse.

Foreningens medlemmer  vil blive or ien teret  om voldgift ssagens udfa ld og de 0konomiske konsekvenser  a f denne

for foren ingen  i bestyrelsesrefera terne.

Ad 4 - Forelaeggelse a f a rsrappor t  2017/2018

Regist reret  revisor  Th0ger  Rude Andersen  gennemgik foren ingens a rsrappor t  2017/18 med sta tus pr . 30. jun i

2018. Fra  gennemgangen  a f a rsrappor ten  ska l specielt  fremhasves:

Revisors erklasr ing er  som sasdvanlig uden  forbehold. Samt idig konkluderer  revisor , a t  a r sregn-

skabet  giver  et  retvisende billede a f andelsboligforen ingens akt iver , passiver  og finansielle st illing

pr .30.jun i 2018.

Resulta topg0relsen  -foren ingens dr ift sregnskab - blev gennemgaet , herunder  noterne t il denne.

Foreningens dr ift sregnskab viser  et  overskud f0r  beta ling a f pr ior itet sa fdrag pa  kr . 5.301.910 og

efter  beta ling a f a fdrag med kr . 2.864.951 overskud pa  kr . 2.436.959. Resulta tet  er  langt  bedre end
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budget tet . Det  skyldes pr imasr t , a t  foren ingens a lmindelige omkostn inger , herunder  udgifter  t il

l0bende og plan lagt  vedligeholdelse er  lavere end budget teret . Resu lta tet  ma  betegnes som

sasrdeles t ilfredsst illende.

Balancen  -foren ingens akt iver  og passiver  - blev gennemgaet . Foren ingens ejendom er  vasrdiansa t

pa  baggrund a f en  a fWiborg + Par tnere Ejendomsmseglere og Valuarer  udarbejdet  va luarvurder ing.

Ejendommen er  vurderet  t il kontan t  457.500.000, en  st ign ing pa  knapt  7.000.000 kr . i forhold t il

sidste a r . Den  offen t lige vurder ing er  for t sa t  kr . 408.000.000. Pa  den  baggrund er  foren ingens

egenkapita l kr . 326.949.986 ogforen ingens likvide beholdning kr . 11.414.318. Bestyrelsen  foresla r

en  reserve t il fremt idig vedligeholdelse og vasrdijuster ing a f ejendommen pa  kr . 62.219.852.

Sammensaa tn ingen  a f foren ingens lan  blev gennemgaet , og de er  udf0r ligt  specificeret  i

regnskabets note 14. Foren ingen  har  3 lan  med fast  ren te og a fdragsbeta ling og kun  et  a fdragsfr it

lan  med en  hovedstol pa  kr . 51.492.000 og med en  t ilknyt tet  ren teswapafta le. Renteswappen

udl0ber  den  30. december  2020.

Foreningens n0gleta l i regnskabet  samt  i det  nye bilag Cent ra ls 0konomiske n0gleoplysn inger  pr .

30. jun i 2018 t il brug for  genera lforsamlingen  blev gennemgaet . Pr . sta tusdagen  har  foren ingen  244

andelsboliger , 32 boliglejemal og 5 erhvervslejemal. Foren ingens fr ivaardi udg0r  69%, og

foren ingens a fdragsbeta ling er  igen  vassen t ligt  for0get .

Regist reret  revisorTh0ger  Rude Andersen  konkluderede sammenfa t tende, a t  foren ingens dr ift  og formueforhold

er  sserdeles t ilfredsst illende.

Dir igenten  konsta terede, a t  foren ingens a rsrappor t  2017/18 var  enstemmigt  vedtaget .

Regist reret  revisor  Th0ger  Rude Andersen  gennemgik herefter  andelsberegningen  i a r srappor tens note 21. Note

21 indeholder  en  beregning a f andelsvasrdien  efter  de t re forskellige metoder , der  findes i andelsbolig-

foren ingslovens § 5, stk. 2, hvor  foren ingens ejendom vasrdiansset tes t il en ten  a ) anskaffelsespr isen , b)

foren ingens handelsvaerdi som udlejn ingsejendom, vurderet  a f en  va luar , eller  c) den  seneste ansa t te offen t lige

ejendomsvserdi.

Bestyrelsen  foresla r , a t  foren ingen  anvender  metoden  i andelsboligforen ingslovens § 5, stk. 2 b med den

indhentede va luarvurder ing, samt  a t  der  reserveres en  buffer  t il fremt idig vedligeholdelse og vaerdijuster ing a f

ejendommen pa  kr . 62.219.852. Bestyrelsen  foresla r  sa ledes en  andelskrone pa  kr . 13.000.

Dir igenten  konsta terede, a t  bestyrelsens forslag om en  uaendret  andelskrone pa  kr . 13.000/m2 var  enstemmigt

vedtaget .

Denne andelskrone er  herefter  i henhold t il vedtaegtens § 14, stk. 1 a  gaeldende for  t iden  indt il naeste ordinsere

genera lforsamling i november  2019, selvom der  lovligt  kan  fast saet tes en  h0jere vaerdi.
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Ad 5 - Forelaeggelse a f dr ift - og likviditet sbudget  t il godkendelse

Thomas Worsaae Lyng, Administ ra t ion  Danmarkgennemgik bestyrelsensforslagt il budget  2018/19.

Budget tet  er  pavirket  a f, a t  den  vedtagne byggesag pabegyndes i fora ret  2019. Der  er  budget teret  med en

indtasgt  for  sa lg a f udlejede lejelejligheder  pa  4.683.500, og det  blev praeciseret , a t  der  a lene er  t a le om a llerede

gennemf0r te eller  kendte sa lg.

Der  budget teres med et  beskeden  underskud pa  dr iften , idet  det  nye lan  t il finansier ing a f byggesagen  f0rst

forventes optaget  i l0bet  a fsommeren  2019, idet  byggesagen  i l0bet  a ffora ret  2019 vil kunne blive finansieret

med foren ingens opspar ing. Budget tet  indeholder  ingen  st ign ing i boligafgiften .

Bestyrelsesmedlem Met te Belling Skov redegjorde pa  bestyrelsens vegne for , a t  der  i budget tet  er  a fsa t  et  samlet

bestyrelseshonorar  pa  kr . 75.000 og ska t tefr ie ydelser  pa  kr . 18.750, hvilket  er  en  redukt ion  i forhold t il sidste a r

pa  5.000 kr . Met te Belling Skov oplyste, a t  a lle bestyrelsesmedlemmer  i a ret  har  ydet  et  meget  sta r t  a rbejde. I a r

har  bestyrelsen  beslu t tet  specielt  a t  fremhasve det  a rbejde, som er  udf0r t  a f Bent  Ot tosen  og formand Conni

Madsen . Bent  Ot tosen  har  pa taget  sig s%rligt  mange opgaver , og specielt  over taget  den  store opgave med sa lg

afforen ingens lejligheder . Det  er  en  opgave, som er  svser  pa  forhand a t  overskue omfanget  a f. Det  har  krasvet

en  saer lig indsa ts a t  sset te sig grundigt  ind i a lle led a f processen . Bestyrelsen  er  der for  en ig om, a t  Bent  Ot tosen

ska l have et  honorar  pa  kr . 15.000. Formand Conni Madsen  har  igen  i a r  styret  bestyrelsen  gennem et  a r , hvor

der  har  vasret  ekst remt  t ravlt . Conni er  t il radighed d0gnet  rundt , og er  inde i a lle forhold. Conni Madsen  er  en

ksempe gevinst  for  foren ingen . Bestyrelsen  er  der for  en ige om, a t  Conni ska l have et  honorar  pa  60.000 kr .

Herefter  konsta terede dir igenten , a t  foren ingens budget  2018/2019 var  enstemmigt  vedtaget .

Ad 6 - Forslag

Dir igenten  konsta terede, a t  hverken  bestyrelsen  eller  foren ingens medlemmer  havde fremsa t  forslag under

det te punkt .

Ad 7 - Bemyndigelse t il laneomlaegning

Advokat  Henr ik Qwist  redegjorde for , a t  bestyrelsen  under  det te punkt  0nsker  en  bemyndigelse t il a t  kunne

omlasgge foren ingens sidste a fdragsfr ie lan  med ren teswapafta le i Nykredit . Der  blev henvist  t il det  med

indka ldelsen  runddelte bilag om forholdet .

Bemyndigelsen  0nskes for  a t  sikre, a t  eventuel omlasgning a f lanet  kan  gennemf0res i l0bet  a f det  nsste a r  uden

afholdelse a f ekst raordinaer  genera lforsamling.

Advokat  Henr ik Qwist  redegjorde for , a t  det  lan , som bestyrelsen  0nsker  bemyndigelse t il a t  kunne omlaegge, er

lanet  i regnskabets note 14, side 21 - Nykredit  A/S, obliga t ionslan  med nominel restgasld kr . 51.492 a fdragsfr it
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t il 31. mar t s 2041 med var iabel ren te, og med en  t ilknyt tet  ren teswapafta le med en  a r lig ren te pa  4,35%. Pa

t idspunktet  for  regnskabets sta tus havde ren teswapafta len  en  nega t iv markedsvaerdi pa  kr . 5.826.505, men

denne vserd'i vil langsomt  fa lde frem mod afta lens udl0b den  30. december  2020, hvor  den  vil vasre 0. Lan  og

renteswapafta le b0r  der for  omlaegges, sa  foren ingen  fa r  gavn  a f de p.t . meget  lave ren ter . Bestyrelsen  0nsker  en

bemyndigelse t il a t  kunne omlaegge lanet , uden  a t  man pa  forhand har  last  sig fast  t il, hvilke lan , der  ska l

omlasgges t il.

Dir igenten  gennemgik bemyndigelsen , som har  f0lgende indhold:

Genera lforsamlingen  giver  i per ioden  fra  28. november  2018 t il 5. november  2019 bestyrelsen  bemyndigelse

t il i samrad med administ ra tor  og foren ingens advokat  a t  omlaegge foren ingens eksisterende a fdragsfr ie

rea lkredit lan  i Nykredit  med nominel restgseld kr . 51.492.000 med t ilh0rende ren teswapafta le t il udl0b 30.

december  2020 t il nyt  rea lkredit lan  med for laenget  l0bet id og uden  t ilh0rende ren teswapafta le.

Dir igenten  konsta terede, a t  bemyndigelse var  enstemmigt  vedtaget .

Ad 8 - Or ien ter ing om facade- og vinduesprojekt

Peter  Munch S0rensen  or ien terede pa  bestyrelsens vegne om foren ingens facade- og vinduesprojekt , som blev

vedtaget  pa  foren ingens ekst raordinsere genera lforsamling 13. jun i 2018, idet  der  blev henvist  t il det  runddelte

bilag om samme emne.

Efter  vedtagelsen  pa  genera lforsamlingen  indgik bestyrelsen  a fta le om teknisk radgivning og bistand med

Gaihede A/S, og herefter  pabegyndte deta ilprojekter ingen  a f projektet .

Der  har  vaeret  pr0veopsa t  vinduer  pa  ejendommen, og efter  vurder ing a f disse har  bestyrelsen  sammen med

Gaihede va lgt  nye vinduer  med !yd- og energiglas samt  skju lte vent iler  bade mod gade og gard. Derudover  vil der

pa  vinduerne vasre pudsebeslag og b0rnesikr ing samt  kit fa ls. De nye vinduer  bliver  a f masrket  Out rup.

Facaderne bliver  henholdsvis malet  i garden  og filset  mod gaden  og generelt  renset  for  ledninger  mv. D0re mod

garden  bliver  udskiftet , og nye lamper  opsast tes. Derudover  bliver  der  insta lleret  nyt  lasesystem.

Udbud a f projektet  er  gennemf0r t  i november  maned. Pa  baggrund a f det  a f Gaihede A/S udarbejdede projekt

blev der  indhentet  t ilbud fra  5 en t repren0rer . Budget tet  vedtaget  pa  genera lforsamlingen  13. jun i holder .

Ent repr isekont rakt  forventes indgaet  inden  for  meget  kor t  t id.

Arbejdet  sta r ter  i garden  i mar t s 2019, og forventes fserdigt  i garden  i vin teren  2019/2020, hvorefter  a rbejdet  pa

gaden  pabegyndes med forventelig a fslu tn ing i eftera ret  2020.
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Peter  Munch S0rensen  besvarede sp0rgsmal under  gennemgangen  og kunne oplyse, a t  de nye vinduer  bliver  i

sammefarvesom eksisterende bade mod gadeoggard. Debliverhvideindvendigt .Altand0renevedeksisterende

a ltaner  bliver  udskiftet , og sa  vidt  muligt  med glas for  a t  forbedre lysforholdene i lejlighederne.

Ad 9 - Or ien ter ing om a ltanprojekt

Ronnie F ibask Hansen  or ien terede pa  bestyrelsens vegne om a ltanprojektet .

Efter  2 beboerm0der  i fora ret  blev ogsa  a ltanprojektet  vedtaget  pa  foren ingens ekst raordinaere

genera lforsamling 13. jun i 2018.

Herefter  har  bestyrelsen  indgaet  a fta le om teknisk radgivning og bistand med Gaihede A/S for  projektet

vedr0rende de a lmindelige a ltaner  fra  stuen  t il 5. sa l. Bestyrelsen  er  t ast  pa  a t  indga  a fta le med Gaihede

vedr0rende taga ltanerne, og for  disse vil bestyrelsen  indga  bygher reradgivningsafta le med Cowi A/S for  a t  sikre,

a t  projektet  i t aget  bliver  vurderet  a fto sset  t eknikerOjne.

I l0bet  a f eftera ret  har  a lle modtaget  sp0rgeskemaer  vedr0rende a ltan  mod gade og senest  mod gard.18 0nskede

a ltan  mod gaden , og ans0gning blev indsendt  t il K0benhavns Kommune herom. K0benhavns Kommune har  givet

afslag pa  a ltanerne, og det  blev a fkla ret , a t  Kommunen slet  ikke ville godkende a ltaner  pa  1. sa l, og heller  ikke vil

godkende franske eller  spanske a ltaner  mod gaden . Maske kan  2 a f de ans0gte 18 a ltaner  a lligevel gennemf0res.

Bestyrelsen  vender  snarest  t ilbage over  for  de 18, som har  s0gt  om a ltan .

For  a ltanerne mod garden  var  der  deadline for  t ilbagemelding t il bestyrelsen  den  19. november . 80 har  0nsket

a ltan , hera f54a]mindeligea ltaner ,4franske, lOtaga ltanerpa  S.sa l ogca . 12tagter rasser . 0nskernegennemgas

i den  kommende uge med henblik pa , a t  Gaihede Ran  indsende ans0gning t il K0benhavns Kommune i

indevaerende a r  sa ledes, a t  der  kan  foreligge et  svar  herpa  fra  Kommunen i begyndelsen  a f 2019. Herefter

indhentes egent ligt  t ilbud pa  a ltanerne fra  a ltanfirma.

Nar  de endelige pr iser  er  indhentet , ska l der  indgas kont rakt  mellem foren ingen  og andelshaverne om a ltanerne.

Samlet  set  betyder  det , a t  der  vil kunne pabegyndes opsaetn ing a f a ltaner  mod garden  i fora ret /sommeren  2020.

Under  gennemgangen  besvarede Ronnie F ibaek Hansen  l0bende sp0rgsmal fra  forsamlingen .

Ad 10 - Valg a f bestyrelsen

Advokat  Henr ik Qwist  redegjorde for , a t  formanden  er  pa  va lg hver t  a r . Formand Conni Madsen  oplyste, a t  hun

genopst iller  som formand. Dir igenten  forespurgte forsamlingen , om der  var  andre kandida ter  t il formands-

posten . Dir igenten  konsta terede, a t  formand Conni Madsen  var  genva lgt  for  en  ny 1-a r ig per iode uden

modkandida t  og med sta r t  bifa ld.
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Herefter  redegjorde dir igenten  for , a t  bestyrelsesmedlemmerne Met te Belling Skov, J esper  Buhl J ensen  og

Nicola i F jellerad var  pa  va lg. Kun Met te Belling Skov modtager  genva lg.

J acob Th0gersen  meddelte, a t  han  st iller  op t il bestyrelsen . Dir igenten  forespurgte forsamlingen , om der  var

yder ligere andelshavere, som 0nsker  a t  st ille op t il bestyrelsen . Da  der  ikke var  yder ligere kandida ter ,

konsta terede dir igenten , a t  Met te Belling Skov var  genva lgt  for  en  ny 2-a r ig per iode, mens J acob Th0gersen  var

valgt  for  en  2-a r ig per iode. Efter  opfordr ing fra  dir igenten  var  der  ingen  andelshavere, som 0nskede a t  st ille op

som suppleanter .

Foreningen  bestyrelse besta r  herefter  a ff0lgende medlemmer :

Formand

Bestyrelsesmedlem

Bestyrelsesmedlem

Bestyrelsesmedlem

Bestyrelsesmedlem

Bestyrelsesmedlem

Conni Madsen

Mette Belling Skov

Peter  Munch S0rensen

Bent  Ot tosen

Ronnie F ibaek Hansen

J acob Th0gersen

Leifsgade 7, 5. tv.

Gunl0gsgade53,1. th .

Leifsgade 5, 5. tv.

Ar t iller ivej 56, 2. tv.

Gunl0gsgade 59, 5. tv.

Egilsgade 54,1. tv.

Pa va lg 2019

Pa  va lg 2020

Pa  va lg 2019

Pa  va lg 2019

Pava lg2019

Pa va lg 2020

Ad 11 - Eventuelt

F0lgende emner  blev dr0ftet :

Peter  Munch S0rensen  opfordrede t il, a t  andelshavere, som gennemf0rer  byggesager , sikrer , a t  de

medvirkende radgivere og en t repren0rer  er  forsikret , og a t  andelshaverne selv tegner  en

byggeforsikr ing.

Det  blev oplyst , a t  bioposer  Ran  rekvireres pa  K0benhavns Kommunes h jemmeside.

Der  er  konsta teret  rot ter  i garden . Conni Madsen  oplyste, a t  der  var  fundet  hu l i kloakken  ved

blomsterbedet , men det  er  ordnet . Generelt  en  opfordr ing t il a t  reagere hur t igt , sa fremt  rot ter

konsta teres i garden .

Det  blev oplyst , a t  i det  omfang man som andelshaver  0nsker  a t  genbruge egne forsa t svinduer  t il

andet  formal, ma  man gerne nedtage disse, f0r  en t repren0ren  kommer  for  a t  fjerne dem i

vinduesprojektet . De gamle forsa t sruder  bliver  ikke brugt  a f hovedent repren0ren .

Der  blev st illet  sp0rgsmal t il, hvor  skurbyen  forventes placeret  i byggesagen . Det  er  dog ikke a fkla ret

endnu. P lacer ing ska l dr0ftes mellem bestyrelsen , Gaihede, hovedent repren0ren  og endelig

godkendes a fK0benhavns Kommune.
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